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Biolandbouw  -  Nieuw strategisch plan

Recent publiceerde Biowallonie de cijfers over de biologische landbouw in Wallonië. Het 
aantal biologische bedrijven blijft er toenemen. Eind 2016 waren er 1493 gecertifieerde 
biobedrijven in Wallonië. Dat is 11,8 procent van het totale aantal landbouwbedrijven. In 
één jaar tijd zijn er 146 nieuwe biobedrijven bijgekomen (+10,8 procent) – een record 
voor de Waalse biosector. Het biologisch landbouwareaal groeide eveneens met 7852 
hectare. In totaal wordt nu 71.289 hectare biologisch bewerkt. Dat is 9,7 procent van het 
volledige landbouwareaal in Wallonië, en een verdubbeling in vergelijking met 2008. 

In Wallonië werkt nu meer dan 1 op de 10 boeren biologisch. In Vlaanderen is dit slechts 
1 op de 100. Van de 23.995 landbouwbedrijven in Vlaanderen teelden slechts 370 onder 
hen biologisch in 2015. Met 5343 hectare bioareaal wordt 0,9 procent van het Vlaamse 
landbouwareaal gebruikt voor de teelt van biologische gewassen. 

Een van de verklaringen voor het succes van biolandbouw in Wallonië is dat het beleid 
sinds de vorige legislatuur volop inzet op bio en korte keten. Een belangrijk instrument 
voor het Vlaamse beleid inzake bio is het strategisch plan. Het huidige plan loopt nog 
maar men is volop bezig aan de voorbereiding van het volgende strategisch plan. 

Meten is weten. Het is in dit kader dat jaarlijks een stand van zaken wordt opgemaakt 
door het departement Landbouw en Visserij en het Vlaams Centrum voor Agro- en 
Visserijmarketing (VLAM). Dit biorapport verschijnt normaal gezien in het voorjaar. Het 
rapport over 2016 is echter tot op heden nog niet verschenen.

1. Hoe verloopt de opmaak van het volgende strategisch plan bio? Zit men op koers om 
de vooropgestelde timing te halen?

2. Werd een biorapport opgemaakt voor het jaar 2016? Zo ja, hoe komt het dat dit nog 
niet gepubliceerd is? Wanneer is de publicatie gepland?

3. Zal de minister voor de opmaak van het volgende strategisch plan ook inspiratie 
opdoen bij onze Waalse buren, die toch heel mooie bioresultaten kunnen 
voorleggen?

4. Wat is de houding van de belangrijkste boerenbewegingen in het zuiden van het land 
tegenover bio? Zit daar een verschil met de Vlaamse?
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1. De opmaak van het strategisch plan verloopt volgens timing en zal tegen begin 2018 
worden afgerond.

2. Het biorapport 2016 wordt op 3 juli 2017 gepubliceerd. 

3. Er is inderdaad een uitwisseling tussen het Departement Landbouw en Visserij en het 
Waals Gewest.

4. Net zoals in Vlaanderen zijn in Wallonië verschillende landbouworganisaties actief, 
elk met hun eigen doelgroep en de daaraan gekoppelde speerpunten.


